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Abstract (en)
The invention relates to a lock for a suitcase or the like, having a locking member (28) which extends over the closing line (3) of the suitcase bottom
part (1) and suitcase top part (2) and which can be displaced into the opening position by an actuating button (9), and, to obtain always exact
locking positions in association with an easier closing of the suitcase, proposes that the locking member (28) be loaded in its opening position by a
force accumulator (K) acting in the closing direction and be secured against transfer into the closing position by a feeler (43) displaceable out of its
securing position as a result of the closing of the suitcase. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Verschluß für Koffer oder dergleichen mit einem über die Schließfuge (3) von Kofferunterteil (1) und Kofferoberteil (2)
reichenden Schließglied (28), welches von einer Betätigungstaste (9) in Öffnungsstellung verlagerbar ist, und schlägt zur Erzeugung von stets
exakten Verriegelungsstellungen verbunden mit einem erleichterten Schließen des Koffers vor, daß das Schließglied (28) in seiner Öffnungsstellung
von einem in Schließrichtung wirkenden Kraftspeicher (K) belastet und gegen Übertritt in die Schließstellung gesichert ist von einem durch
Schließen des Koffers aus seiner Sicherungsstellung verlagerbaren Fühler (43).
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